

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 8. maj 2025, kl. 19 hos Lise-Lone

Deltagere: Knud, Lise-Lone, René, A.G. og Tove, afbud fra Lasse og Kasper

	Punkter	Beslutning og hvem, der handler herpå
1.	Godkendelse af referat fra sidste møde	
		Godkendt
2.	Formulering af lejekontrakt m.m. til beboerhus, udlejer	
	Inspiration vedhæftet dagsorden	Der laves et sammenskriv af forskellige lejekontrakter, så kontrakten tilpasses vores afdeling. Tove
3.	Beboerhusets køkkenskabe og skabe i beboerlokalet, lås på nogle af dem?	Der arbejdes videre med tilbud fra KPA. René
4.	Bestyrelsesarbejdet, genopstilling, årsberetning, overvejelser om formandsposten	Der overvejes en omfordeling af opgaver. Regnskab, ophængning af sedler i opgangene, m.m.
5.	Rejsegilde?	Vi afventer at få en tidsplan fra byggefirmaet i det hele taget. Vi skal have fx en dato for opsætning af spær, som kan fejres med rejsegilde. For beboere og byggefolk og repræsentanter for Fællesbo. Mette, vil du rykke firmaet for en tidsplan?
6.	Evt.	
	Oversigt over, hvad der er absolut nødvendigt og ikke nødvendigt i forhold til 2027 renoveringen	Vi ønsker en oversigt lavet af Tommy, som tidligere nævnt ved møde. Mette kan være med ind over. Der skal snart sættes i gang.
	Viden, at der fx over en 10 års periode kun er udskiftet 2 radiatorer ud af minimum 600 stk. Det vurderer vi som afdelingsbestyrelse er en unødvendig udgift og spild af ressourcer.	